
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 12/2008 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 318/2008 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση επιχορήγησης αθλητικών και 
πολιτιστικών συλλόγων που έχουν την 
έδρα τους στο Δήμο Βέροιας. 

 
       Σήμερα 9 Ιουνίου του έτους 2008 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 
20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 5-6-2008 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους Τοπικών 
Συμβουλίων, τον Πρόεδρο του Τοπικού Συμβουλίου Νέων και στην Δήμαρχο, 
ύμφωνα με το άρθρο 95 του Ν. 3463/2006 «Κύρωση του Κώδικα Δήμων και 
Κοινοτήτων και το άρθρο 7 του Ν. 3443/2006. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται η Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 27 μελών βρέθηκαν παρόντα  23 μέλη. 
          Παρόντες                                                Aπόντες                     Παρόντες  Πρόεδροι Τ.Σ. 

1. Μ. Σουμελίδης Κ. Συμεωνίδης Σ. Διαμαντής 
2. Δ. Δάσκαλος Σ. Παναγιωτίδης Η. Σοφιανίδης 
3. Τ.  Χατζηαθανασίου Ι. Ακριβόπουλος  
4. Γ.  Μιχαηλίδης Γ. Ορφανίδης Απόντες Πρόεδροι Τ.Σ. 
5. Π. Παυλίδης   Ι. Καπετανίδης 
6. Π. Τσαπαρόπουλος   Σ. Κρομμύδας 
7. Σ. Μηλιόπουλος   Π. Ποταμόπουλος 
8. Ν. Μωυσιάδης   Π. Πιτούλιας 
9. Α. Δελαβερίδης   Γ. Μανακούλης 

10. Α.  Τσιάρας   Β. Ρήσσου 
11. Ν. Τσιαμήτρος   Ι. Ταρασίδης 
12. Ν. Μαυροκεφαλίδης    
13. Μ. Τρανίδης   Απών Πρόεδρος Τ.Σ. Νέων 
14. Α. Παπαστεργίου   Κ. Καπανίδης 
15. Γ. Κάκαρης  

ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση 
προσήλθαν οι κ.κ. Τ. Χατζηαθανασίου, Α. Παπαστεργίου, Β. 
Γιαννουλάκης, Ε. Σοφιανίδης και αποχώρησαν οι κ.κ. Χ. Γεωργιάδης, 
Η. Σοφιανίδης.  
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 314/2008 απόφασης προσήλθε ο 
κ. Χ. Γεωργιάδης και αποχώρησε ο κ. Α. Δελαβερίδης.  
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 315/2008 απόφασης προσήλθε ο 
κ. Α. Δελαβερίδης και αποχώρησαν οι κ.κ. Ν. Τσιαμήτρος,  Χ. 
Γεωργιάδης. 

16. Χ. Σκουμπόπουλος 
17. Χ. Γεωργιάδης 
18. Β. Γιαννουλάκης 
19. Ε. Σοφιανίδης 
20. Μ. Σακαλής 
21. Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή 
22. Ε. Γουναράς 4) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 317/2008 απόφασης προσήλθε ο 

κ. Χ. Γεωργιάδης και αποχώρησαν οι κ.κ. Α. Δελαβερίδης, Ι. 
Καλαϊτζίδης. 
5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 318/2008 απόφασης προσήλθαν 
οι κ.κ. Α. Δελαβερίδης, Ν. Τσιαμήτρος και αποχώρησαν οι κ.κ. Ν. 
Μωυσιάδης, Χ. Γεωργιάδης, Ε. Σοφιανίδης. 
6) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 329/2008 απόφασης προσήλθε ο 
κ. Ν. Μωυσιάδης και αποχώρησε ο κ. Β. Γιαννουλάκης. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 344/2008 απόφασης αποχώρησαν 
οι κ.κ. Α. Δελαβερίδης, Ε. Γουναράς. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 345/2008 απόφασης προσήλθε ο 
κ. Ε. Γουναράς και αποχώρησε ο κ. Τ. Χατζηαθανασίου. 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 351/2008 απόφασης αποχώρησε ο 
κ. Γ. Κάκαρης. 

23. Ι. Καλαϊτζίδης 

 
 



 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 4ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου την από 15-5-2008 εισήγηση της επιτροπής 
Αθλητισμού & Νεολαίας του Δ.Σ., με την οποία αυτή εισηγείται ομόφωνα την 
επιχορήγηση για το έτος 2008 των αθλητικών και πολιτιστικών συλλόγων που έχουν 
την έδρα τους στο Δήμο Βέροιας, βάσει των δραστηριοτήτων, πρωτοβουλιών και 
έργων που παρουσίασε ο κάθε σύλλογος για το έτος 2007, και τον προγραμματισμό 
των δραστηριοτήτων τους για το έτος 2008, ως εξής: 

 
Α/Α ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΠΟΣΟ 
   ΑΘΛΗΤΙΚΟΙ ΣΥΛΛΟΓΟΙ    

1 ΑΘΛΗΤΙΚΟΣ ΜΟΡΦΩΤΙΚΟΣ ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΤΑΓΑΡΟΧΩΡΙΟΥ-Ο ΕΡΜΗΣ 500,00 
2 ΑΘΛΗΤΙΚΟΣ ΟΜΙΛΟΣ.ΡΥΘΜΙΚΗΣ ΓΥΜΝΑΣΤΙΚΗΣ ΒΕΡΟΙΑΣ 1000,00 
3 ΓΥΜΝΑΣΤΙΚΟΣ ΑΘΛΗΤΙΚΟΣ ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΒΕΡΜΙΟ  ΒΕΡΟΙΑΣ 600,00 
4 ΑΘΛΗΤΙΚΟΣ ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΦΙΛΙΠΠΟΣ ΒΕΡΟΙΑΣ 4500,00 
5 ΑΘΛΗΤΙΚΟΣ ΣΥΛΛΟΓΟΣ <<    Ο ΜΕΓΑΣ ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΣ  >> 600,00 
6 ΣΥΝΔ ΕΛΛΗΝΟΠΟΝΤΙΩΝ ''Ο ΑΡΓΟΝΑΥΤΗΣ''-ΑΘΛ & ΠΟΛ.ΚΕΝΤ 600,00 
7 ΑΘΛΗΤΙΚΟΣ ΣΥΛ. ΤΑΕΚΒΟΝΤΟ ΒΕΡΟΙΑΣ- ''Η ΠΥΓΜΗ '' 1200,00 
8 ΑΘΛΗΤΙΚΟΣ ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΤΡΙΠΟΤΑΜΟΥ ΒΕΡΟΙΑΣ 800,00 
9 Γ.Α.Σ ''ΑΓΡΟΤΙΚΟΣ ΑΣΤΕΡΑΣ''   ΑΓ. ΒΑΡΒΑΡΑΣ 1500,00 

10 ΑΘΛΗΤΙΚΟΣ ΟΜΙΛΟΣ ΚΑΛΑΘΟΣΦΑΙΡΙΣΗΣ ΒΕΡΟΙΑΣ  800,00 
11 ΑΚΑΔΗΜΙΑ ΠΟΔΟΣΦΑΙΡΟΥ ΒΕΡΟΙΑΣ 800,00 
12 ΑΚΑΔΗΜΙΑ ΠΟΔΟΣΦΑΙΡΟΥ ΒΕΡΟΙΑΣ 2000 600,00 
13 ΓΥΜΝΑΣΤΙΚΟΣ ΑΘΛΗΤΙΚΟΣ ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΚΑΡΑΤΕ  <<ΕΡΜΗΣ>> 800,00 
14 ΝΑΥΤΙΚΟΣ ΑΘΛΗΤΙΚΟΣ ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΗΜΑΘΙΑΣ 800,00 
15 ΟΜΙΛΟΣ ΑΝΤΙΣΦΑΙΡΙΣΗΣ ΒΕΡΟΙΑΣ 800,00 
16 ΒΕΡΜΑΟΥΝΤ ΟΡΕΙΒΑΤΙΚΟΣ ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΠΕΡΙΠΕΤΕΙΑΣ 800,00 
17 ΠΑΝΗΜΑΘΙΑΚΟΣ ΑΘΛΗΤΙΚΟΣ ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΚΑΡΑΤΕ ΒΕΡΟΙΑΣ 800,00 
18 ΣΚΑΚΙΣΤΙΚΟΣ ΟΜΙΛΟΣ ΒΕΡΟΙΑΣ 800,00 
19 ΣΥΛ. ΠΑΛΑΙΜΑΧΩΝ ΠΟΔΟΣΦΑΙΡΙΣΤΩΝ Γ.Α.Σ & Π.Α.Ε. ΒΕΡΟΙΑΣ 500,00 
20 ΣΥΛ. ΧΙΟΝΟΔΡΟΜΩΝ ΟΡΕΙΒΑΤΩΝ ΒΕΡΟΙΑΣ 800,00 
21 ΣΥΝΔΕΣΜΟΣ ΠΡΟΠΟΝΗΤΩΝ ΠΟΔΟΣΦΑΙΡΟΥ Ν.ΗΜΑΘΙΑΣ  500,00 
22 ΣΩΜΑ ΕΛΛΗΝΩΝ ΠΡΟΣΚΟΠΩΝ 800,00 
23 ΑΘΛΗΤΙΚΟ ΣΩΜΑΤΕΙΟ ΑΤΟΜΩΝ ΜΕ ΑΝΑΠΗΡΙΕΣ "ΑΙΓΕΣ" 800,00 
24 ΑΕΡΟΛΕΣΧΗ ΗΜΑΘΙΑΣ 800,00 

   ΠΟΛΙΤΙΣΤΙΚΟΙ ΣΥΛΛΟΓΟΙ    

25 ΕΚΠΟΛ/ΚΟΣ ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΜΙΚΡΑΣΙΑΤΩΝ Ν. ΗΜΑΘΙΑΣ 2000,00 
26 ΕΥΞΕΙΝΟΣ ΛΕΣΧΗ ΒΕΡΟΙΑΣ 2000,00 
27 ΘΡΑΚΙΚΗ ΕΣΤΙΑ ΒΕΡΟΙΑΣ  2000,00 
28 ΛΥΚΕΙΟ ΕΛΛΗΝΙΔΩΝ ΒΕΡΟΙΑΣ 2000,00 
29 ΜΟΡΦΩΤΙΚΟΣ ΑΘΛΗΤΙΚΟΣ ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΒΕΡΟΙΑΣ -''Η ΚΑΛΛΙΘΕΑ'' 1500,00 
30 ΜΟΡΦΩΤΙΚΟΠΟΛΙΤΙΣΤΙΚΟΣ ΚΑΙ ΤΟΥΡΙΣΤ.ΣΥΛΛΟΓΟΣ Μ. ΣΑΝΤΑΣ 800,00 
31 ΜΟΡΦ ΕΚΠΟΛΙΤΙΣΤ  ΑΘΛ.ΣΥΛΛ.''ΔΗΜΟΚΡΙΤΟΣ ΠΑΝΟΡΑΜΑ'' 1000,00 
32 ΟΜΟΣΠ.ΠΟΛΙΤΙΣΤΙΚΩΝ ΣΥΛΛΟΓΩΝ Ν. ΗΜΑΘΙΑΣ 800,00 
33 ΠΟΛΙΤΙΣΤΙΚΟΣ ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΝΕΩΝ  ΑΓΙΑΣ ΒΑΡΒΑΡΑΣ 2000,00 
34 ΠΟΛΙΤΙΣΤΙΚΟΣ-ΦΙΛΑΘΛΙΤΙΚΟΣ ΟΜΙΛΟΣ ΡΑΧΗΣ 800,00 
35 ΣΥΛ ΜΕΛΕΤΗΣ & ΔΙΑΔΟΣΗΣ ΕΛΛ. ΛΟΓΟΥ Ν. ΗΜΑΘΙΑΣ 800,00 
36 ΤΟΥΡΙΣΤΙΚΟΣ ΟΜΙΛΟΣ Κ. ΒΕΡΜΙΟΥ «ΤΟ ΣΕΛΙ» 800,00 
37 ΠΟΛΙΤΙΣΤΙΚΟΣ ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΚΟΥΜΑΡΙΑΣ "Η ΝΤΟΛΙΑΝΗ" 800,00 
38 ΤΟΥΡΙΣΤΙΚΟΣ ΟΜΙΛΟΣ ΚΑΣΤΑΝΙΑΣ 800,00 



 
   ΕΘΝΙΚΟΤΟΠΙΚΟΙ ΣΥΛΛΟΓΟΙ    

39 ΛΑΟΓΡΑΦΙΚΟΣ ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΒΛΑΧΩΝ ΒΕΡΟΙΑΣ 2000,00 
40 ΜΟΡΦ .ΚΟΙΝ. ΦΙΛΑΝΘΡ.ΠΟΛ.ΣΥΛΛ. ΚΙΒΩΤΙΑΝΩΝ Ν.ΗΜΑΘΙΑΣ 800,00 
41 ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΔΡΑΜΙΝΩΝ Ν.ΗΜΑΘΙΑΣ 500,00 
42 ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΚΡΗΤΙΚΩΝ  Ν.ΗΜΑΘΙΑΣ 800,00 
43 ΣΩΜΑΤΕΙΟ ΚΥΠΡΙΩΝ Ν. ΗΜΑΘΙΑΣ ¨ΕΥΑΓΟΡΑΣ¨ 500,00 

   ΔΙΑΦΟΡΟΙ   
44 ΣΥΛ ΑΓΙΟΓΡΑΦΩΝ & ΦΙΛΩΝ ΒΥΖ ΤΕΧΝΗΣ  '' Γ. ΚΑΛΛΙΕΡΓΗΣ '' 500,00 
45 ΟΜΙΛΟΣ ΦΙΛΩΝ ΘΕΑΤΡΟΥ ΒΕΡΟΙΑΣ 800,00 
46 ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΥΠΑΛΛΗΛΩΝ ΔΗΜΩΝ ΝΟΜΟΥ ΗΜΑΘΙΑΣ 500,00 
47 ΛΕΣΧΗ ΜΟΤΟΣΥΚΛΕΤΩΝ ΒΕΡΟΙΑΣ ΛΕΜΟΒ 600,00 

 
Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Μιχαηλίδης: Νομίζω κύριοι συνάδελφοι ότι είδατε όλοι την εισήγηση και την 

απόφαση της επιτροπής, η οποία είναι ομόφωνη. Οι επιχορηγήσεις στα αθλητικά και 
πολιτιστικά σωματεία κινήθηκαν περίπου στα περσινά επίπεδα. Είχαμε να 
διαχειριστούμε από τον προϋπολογισμό 40.000 ευρώ μόλις για κάθε κατηγορία, δηλ. 
40.000 ευρώ για τους αθλητικούς και 40.000 ευρώ για τους πολιτιστικούς συλλόγους. 
Η επιτροπή κινήθηκε με μία βάση για τα «μεσαία» σωματεία στα 800 ευρώ κι από 
εκεί και μετά προτείνουμε να δοθούν επιχορηγήσεις περίπου στις περσινές τάξεις. Για 
τα αθλητικά σωματεία κυρίως που υλοποιούσαν κάποιες δράσεις και δεν θα τις 
υλοποιήσουν γιατί αυτές οι δράσεις εντάσσονται στο έτος αθλητισμού έχουν μειωθεί 
κάπως οι επιχορηγήσεις τους. Θα παρατηρήσετε επίσης ότι δεν έχουν υποβάλλει 
αίτηση αρκετά σωματεία γιατί ενδεχομένως δεν έχουν πάρει την αλληλογραφία ή 
αμέλησαν αλλά νομίζω ότι στην πορεία θα ακολουθήσουν μία σειρά από αιτήσεις 
όπως συνηθίζεται κάθε χρόνο. Να προσθέσω ότι τα ποδοσφαιρικά – αθλητικά 
σωματεία έχουν κατηγοριοποιηθεί σύμφωνα με την κατηγορία που αγωνίζονται οι 
ομάδες, τα πολιτιστικά σωματεία, όπως και παλαιότερα, έχουν κατηγοριοποιηθεί 
σύμφωνα με την προσφορά ουσιαστικά που έχουν και με βάση τις εκδηλώσεις που 
παραδοσιακά υλοποιούν και βέβαια όλα τα σωματεία με βάση το πρόγραμμα που θ’ 
ακολουθήσουν για το 2008 αλλά και σύμφωνα με τον απολογισμό του έτους 2007 
όπου παρακολουθήσαμε αν υλοποίησαν αυτά που είχαν προγραμματίσει. Στην 
πρόταση που έχετε μπροστά σας ξεχάσαμε να υπολογίσουμε στον Τουριστικό Όμιλο 
Καστανιάς και προτείνω στο σώμα την τροποποίηση από 800 ευρώ να γίνει 1.500 
ευρώ γιατί όπως θυμάστε από αυτά τα χρήματα πληρώνεται η καθαρίστρια στην 
Καστανιά. Επίσης τρεις αιτήσεις που ήρθαν την μεθεπόμενη ημέρα της συνεδρίασης 
της επιτροπής κι επειδή δεν ξέρω πότε θα είναι η επόμενη συνεδρίαση αλλά είναι 
σύλλογοι γνωστοί στην πόλη μας όπως η Αθλητική Ενωση Ποντίων, η Αναγέννηση 
Βέροιας και οι Φίλοι του Βυζαντινού Μουσείου Βέροιας, προτείνω η Αθλητική 
Ένωση Ποντίων να επιχορηγηθεί με 2.000 ευρώ γιατί αγωνίστηκε στη Δ΄ Εθνική 
κατηγορία, η Αναγέννηση Βέροιας με 500 ευρώ γιατί υπάρχουν μόνο τμήματα 
υποδομής στο πρωτάθλημα της Γ΄ ερασιτεχνικής κατηγορίας και για τους Φίλους του 
Βυζαντινού Μουσείου να ακολουθήσουμε την τακτική των 800 ευρώ δηλ. αυτό που 
παίρνουν όλοι οι σύλλογοι οι οποίοι έχουν κάπως καλή πολιτιστική δράση. Επίσης να 
πω ότι είναι και κάποια σωματεία για τα οποία παίρνουμε την απόφαση εμείς να 
επιχορηγηθούν αλλά θα μας τα κόψει η επίτροπος γιατί κρίνει ότι δεν έχουν 
πολιτιστικό έργο όπως το σωματείο των ΡΟΜ και κάποια άλλα. Επίσης, δύο 
σωματεία δεν τα επιχορήγησε η επιτροπή και είναι ο Πανελλήνιος Πολιτιστικός 
Σύλλογος Απογόνων και Φίλων Πανελλήνιας Ένωσης Αγωνιστών Εθνικής 
Αντίστασης και Δημοκρατικού Στρατού Ελλάδος που δεν έφερε τίποτα άλλο παρά 
μόνο μία ξερή αίτηση και δεν ξέρουμε καν αν έχει έδρα τη Βέροια ή οτιδήποτε άλλο 



και το δεύτερο σωματείο είναι η Πανελλήνια Ένωση Αγωνιστών Εθνικής Αντίστασης 
(ΠΕΑΕΑ) για τους ίδιους ακριβώς λόγους. 

Πρόεδρος: Ερωτήσεις. 
Σκουμπόπουλος: 1)Στάλθηκε έγγραφο σ΄ όλους τους αθλητικούς και 

πολιτιστικούς συλλόγους της πόλης ώστε να υποβάλλουν στον δήμο τον απολογισμό 
των δράσεών τους; 2)Πότε στάλθηκε αυτό το έγγραφο; 3)Τι χρονικό περιθώριο είχε 
δοθεί στους συλλόγους για να απαντήσουν; 4)Πόσα σωματεία είναι ακόμη αυτά που 
δεν απάντησαν για να υπολογίσουμε το υπόλοιπο ποσό κατανομής; 5)Τι ποσό 
κρατήθηκε για τη δεύτερη δόση της ενίσχυσης των αθλητικών και πολιτιστικών 
συλλόγων; 6)Την Καλλιθέα, ενώ όλα τα χρόνια την είχαμε στους μεγάλους 
πολιτιστικούς συλλόγους, την επιχορηγούμε με 1.500 ευρώ ενώ άλλους συλλόγους με 
2.000 ευρώ; 7)Γιατί, αφού η επίτροπος γνωρίζουμε ότι δεν εγκρίνει εντάλματα 
επιχορήγησης σε μη αθλητικά και πολιτιστικά σωματεία, ενισχύουμε εδώ τον 
σύλλογο υπαλλήλων του δήμου; Για να κάνουμε πολιτική ή για να πούμε ότι εμείς 
είμαστε καλοί και κάποιοι άλλοι κακοί αφού ξέρουμε εκ των προτέρων ότι η 
επίτροπος δεν θα το εγκρίνει αυτό; 

Σακαλής: Αν και με κάλυψε ο κ. Σκουμπόπουλος, σε συνέχεια των 
ερωτήσεων ήθελα να ρωτήσω τα εξής: 1)Έγινε ανακοίνωση και από τον τύπο πέρα 
από τις προσκλήσεις που στάλθηκαν, αν στάλθηκαν, σε όλα τα σωματεία; Πιστεύω 
ότι μία ανακοίνωση στον τύπο βοηθάει πάρα πολύ πέρα από την πρόσκληση και 
ταυτόχρονα κάνω και μία πρόταση να γίνει μία ανακοίνωση στον τύπο για όσα 
σωματεία δεν υπέβαλαν αίτηση με τον απολογισμό να το κάνουν εντός κάποιου 
χρονικού ορίου δηλ. 10-15 ημέρες. Όσον αφορά τα τρία σωματεία που είπε ο κ. 
Μιχαηλίδης, καλό είναι να περάσει το θέμα από την Επιτροπή Αθλητισμού και 
Νεολαίας και μαζί με όσα σωματεία έρθουν μετά την ανακοίνωση να γίνει για όλα 
μαζί και όχι αποσπασματικά. 2)Έχει παρακρατηθεί, σύμφωνα με τον κανονισμό, το 
10% ή 20% δεν θυμάμαι καλά, του συνολικού ποσού, ούτως ώστε από εδώ και πέρα 
αν χρειαστούν κάποια σωματεία να έχουμε ένα απόθεμα για κάποιες έκτακτες 
δραστηριότητες. Ο κ. Μιχαηλίδης είπε και για μεσαία σωματεία και δεν καταλαβαίνω 
τι εννοεί. Για παράδειγμα ο Αθλητικός Όμιλος Καλαθοσφαίρισης Βέροιας, γνωρίζετε 
όλοι ότι είναι ένα πάρα πολύ μεγάλο σωματείο που απασχολεί πάνω από 200 παιδιά, 
έχει τουλάχιστον 4-5 προπονητές κι όμως παίρνει 800 ευρώ. Μπορεί να μην κάνει τον 
πρωταθλητισμό που κάνει ο Φίλιππος αλλά κάνει πρωταθλητισμό και το γνωρίζετε 
όλοι και μάλιστα σε 10 μέρες μεταβαίνουν στην Αθήνα για πανελλήνιους αγώνες. 

Τσιαμήτρου: Φαντάζομαι κε Πρόεδρε, όπως είπε και ο κ. Μιχαηλίδης, ότι δεν 
πρέπει να έγινε αίτηση από τον Πολιτιστικό Σύλλογο Ξηρολιβάδου. Εκπλήσσομαι 
όμως γιατί πρόεδρος του συλλόγου είναι και συνάδελφος δημοτικός σύμβουλος. Δεν 
ενημερώθηκε γι’ αυτό; Γιατί δεν έγινε η αίτηση; 

Μιχαηλίδης: Κε Σκουμπόπουλε, έγγραφο στάλθηκε σε όλα ανεξαιρέτως τα 
σωματεία, στη διεύθυνση που έχουν δηλώσει κι έχουμε τροποποιήσει κι ευτυχώς 
έχουμε κάνει το μητρώο του δήμου που διαχειρίζεται την αλληλογραφία με όλα τα 
σωματεία. Στην πορεία μας πήραν πάρα πολλά σωματεία και μας είπαν ότι το 
αμέλησαν και θα καταθέσουν αίτηση στην πορεία και βέβαια είπαμε καλοδεχούμενα 
όπως γίνεται κάθε χρόνο και να καταθέσουν τα δικαιολογητικά που χρειάζονται για 
να πάρουν αυτά που δικαιούνται. Ανακοίνωση στον τύπο δεν βγήκε αλλά δεν 
θυμάμαι να βγήκε και ποτέ στο παρελθόν. Το έγγραφο στάλθηκε τέλος Φλεβάρη ή 
αρχές Μάρτη και σήμερα έχουμε Ιούνη ή αν θέλετε η επιτροπή συνεδρίασε μέσα του 
Μάη κι άρα υπήρχε ένα εύλογο χρονικό διάστημα δύο και παραπάνω μηνών για να 
κάνουν τα σωματεία την αλληλογραφία. Ανταποκρίθηκαν 51 σωματεία που έκαναν 
αίτηση και 40 δεν έκαναν ακόμη. Και λέω 91 σωματεία γιατί αυτός είναι ο αριθμός 
του επίσημου μητρώου που έχουμε δημιουργήσει. Πολλά σωματεία από αυτά δεν 
είναι σε ισχύ αλλά επειδή δεν έχουν καταθέσει ακόμη τη σφραγίδα στη Γενική 
Γραμματεία Νέας Γενιάς υφίστανται ως σωματεία. Άρα από τα 40 που υπολείπονται 



για να κάνουν αίτηση η εκτίμησή μου είναι πως δεν περιμένουμε πάνω από 20 το 
πολύ σωματεία. Έχουμε προβλέψει το υπόλοιπο κε Σκουμπόπουλε γιατί αν τα 
αθροίσετε θα δείτε ότι σήμερα, μ’ αυτή την πρόταση της επιτροπής, για τα αθλητικά 
σωματεία δίνουμε 22.500 ευρώ κι έχουμε υπόλοιπο άλλα 17.500 ευρώ και για τα 
πολιτιστικά σωματεία δίνουμε 25.000 ευρώ κι έχουμε άλλα 15.000 ευρώ. Έχουμε 
προβλέψει λοιπόν και μας καλύπτουν για τα υπόλοιπα σωματεία. Σωστή η 
παρατήρησή σας κε Σκουμπόπουλε για την Καλλιθέα η οποία παίρνει 1.500 ευρώ και 
όχι 2.000 ευρώ γιατί ήταν το μόνο σωματείο από τα πολιτιστικά που επιχορηγήθηκε 
πέρυσι εκτάκτως και άλλη μία φορά. Κρατάμε λοιπόν μία απόσταση για να 
μπορέσουμε να δούμε τι πήρε συνολικά το 2006 και το 2007 ένα σωματείο και τι 
πήραν τα υπόλοιπα. Ο Σύλλογος Υπαλλήλων επιχορηγείται για πρώτη φορά γιατί στο 
καταστατικό του γράφει ότι έχει και πολιτιστική δράση κι έχουν κάνει εκδηλώσεις 
εκτός αν δεν τις παρακολουθείτε. Για το μόνο πάντως που δεν μπορούν να μας 
κατηγορήσουν είναι ότι κάνουμε πολιτική με τον Σύλλογο των Υπαλλήλων γιατί αν 
και στο δημοτικό συμβούλιο υπάρχουν παρατάξεις αυτό το σωματείο δεν ανήκει στη 
δική μας παράταξη. Απαντώ στον κ. Σακαλή για το αν το ποσόν παρακρατήθηκε και 
υπάρχει και προφανώς υπάρχει και φαίνεται από τα νούμερα που είπα πριν. Για τα 
μεσαία σωματεία είπα να μου επιτρέψετε την έκφραση και έβαλα σε εισαγωγικά τη 
λέξη γιατί π.χ. δεν είναι το Ταγαροχώρι της ίδιας εμβέλειας με τον Φίλιππο Βέροιας ή 
με την ΑΕ Ποντίων, δεν είναι ο πολιτιστικός σύλλογος Αγίας Βαρβάρας το ίδιο με 
τον Ημαθίωνα. Υπάρχει μία διαφορά μεταξύ των σωματείων είτε από την αθλητική 
τους δράση είτε από το σύνολο των μελών ή οτιδήποτε άλλο. Επιτρέψτε μου τις 
αναφορές στα σωματεία αλλά το κάνω απλά για να καταλάβουν οι συνάδελφοι. Στα 
πολιτιστικά δεν μπορούμε π.χ. να βάλουμε στη ζυγαριά τον Σύλλογο Μικρασιατών με 
τον Σύλλογο Μελέτης και Διάδοσης του Ελληνικού Λόγου. Σε ό,τι αφορά την 
καλαθοσφαίριση εξήγησα πριν ότι όλες οι δράσεις που έπρεπε να γίνουν τις υλοποιεί 
ο δήμος και για ποιο λόγο λοιπόν ο δήμος να δώσει επιπλέον χρήματα σ΄ ένα 
σωματείο όταν αυτές τις δράσεις τις υλοποιούμε εμείς φέτος; Νομίζω ότι το σχήμα 
είναι οξύμωρο. Ο δήμος επιχορηγεί ένα σωματείο, ουσιαστικά το βοηθάει για να 
υλοποιήσει το πρόγραμμά του, τις δραστηριότητές του. Όταν όμως από αυτές ένα 
κομμάτι τις υλοποιεί ο δήμος, για ποιόν λόγο να δώσει πάλι τα ίδια χρήματα; Όσον 
αφορά τον Πολιτιστικό Όμιλο Ξηρολιβάδου, δεν έχει κάνει ακόμη αίτηση. 

Δήμαρχος: Ούτως ή άλλως το Ξηρολίβαδο κάνει εξαιρετικές εκδηλώσεις το 
καλοκαίρι, ούτως ή άλλως θα έρθει αίτημα εδώ και θα καλυφθούν οι εκδηλώσεις και 
δε νομίζω ότι είναι παράλειψη του προέδρου που δεν θα λειτουργούσε ποτέ έτσι. 
Απλά είναι γνωστό ότι πάντοτε ο δήμος καλύπτει τις εξαιρετικές εκδηλώσεις που 
γίνονται το καλοκαίρι. 

Τσαμήτρος: Αυτό ακριβώς. Επειδή φέτος θα γίνουν στο Ξηρολίβαδο κάποιες 
εκδηλώσεις και είχαμε συνεννοηθεί ότι θα καλυφθεί το μεγαλύτερο μέρος από τον 
δήμο και για πρώτη φορά είχαμε φέτος 3.000 ευρώ δωρεές από κάποιους πολίτες του 
χωριού, θεωρήσαμε ότι δεν ήταν απαραίτητο να ζητήσουμε αυτά τα χρήματα. 

Πρόεδρος: Τοποθετήσεις. 
Σκουμπόπουλος: Να δώσουμε στην Καλλιθέα 2.000 ευρώ και θα 

συμφωνήσουμε. 
Σακαλής: Καταρχήν κε Πρόεδρε πρέπει να παραδεχθούμε όλοι ότι το ποσό 

είναι πάρα πολύ μικρότερο απ’ ότι μοιραζόταν στο παρελθόν. Το 2005 και το 2006 
δίναμε 60.000 ευρώ στους αθλητικούς συλλόγους και 60.000 ευρώ στους 
πολιτιστικούς συλλόγους. Πέρυσι και φέτος τα ποσά αυτά μειώθηκαν δραματικά στις 
40.000 ευρώ για τους πολιτιστικούς και 40.000 ευρώ για τους αθλητικούς συλλόγους. 
Έτσι βλέπουμε σωματεία που έπαιρναν 1.500- 2.000 ευρώ, να παίρνουν τώρα 600 και 
800 ευρώ και υπάρχουν ουκ ολίγα παραδείγματα σ΄ αυτές τις καταστάσεις εδώ ώστε 
να δούμε πραγματικά τα ποσά που έπαιρναν. Π.χ. το Λύκειο Ελληνίδων το 2005 πήρε 
3.000 ευρώ, το 2006 3.000 ευρώ, πέρυσι 2.000 ευρώ και φέτος 2.000 ευρώ. Η 



Ομοσπονδία Πολιτιστικών Συλλόγων 2.000 ευρώ το 2005, 2.000 ευρώ το 2006 και 
τώρα 800 ευρώ. Η Καλλιθέα 2.500 ευρώ το 2005, 3.000 ευρώ το 2006 και 1.500 
φέτος. Είπατε για τις δράσεις και πολύ σωστά αναφέρατε κάποια μικρά σωματεία και 
ειδικά δημοτικών διαμερισμάτων με 800 ευρώ. Ρώτησα αν μεσαίο σωματείο είναι ο 
ΑΟΚ και είπατε ότι κάποιες δράσεις τις υλοποιεί ο δήμος αλλά πείτε μου αν υλοποιεί 
κάποια δράση του Αθλητικού Ομίλου Καλαθοσφαίρισης Βέροιας. Σας είπα ότι έχει 
πάνω από 200 παιδιά, έχει 4 προπονητές, θα πάει στην Αθήνα σε δέκα μέρες για 
πανελλήνιο πρωτάθλημα κι εσείς το βάζετε 800 ευρώ. Ας με συγχωρέσει ο κ. 
Σουμελίδης αλλά ο Τριπόταμος παίρνει 800 ευρώ αλλά είναι στην ίδια κλίμακα ο 
ΑΟΚ ή η Καλλιθέα με αυτά τα σωματεία; Πιστεύω ότι δεν έγινε σωστή κατανομή, 
πέρα από το ότι είναι δραματικά μειωμένο το ποσόν αν και ξέρουμε ότι είναι το 1% 
των τακτικών εσόδων του προϋπολογισμού και είναι στην ευχέρεια του δήμου να 
δώσει και δεν είναι κάτι το υποχρεωτικό. Βοηθάει απλώς στις δράσεις των συλλόγων 
και σωματείων. Πιστεύω όμως ότι θα μπορούσε να γίνει μία καλύτερη κατανομή και 
πιο δίκαιη. Ειδικά για τον ΑΟΚ πιστεύω ότι είναι αδικία. 

Χατζηαθανασίου: Έχω την αίσθηση ότι μιλάμε για το τίποτα. Μοιράζουμε 
στα σωματεία 800 ευρώ ή 2.000 ευρώ, είναι 200 ευρώ παραπάνω ή παρακάτω, 
δηλαδή μοιράζουμε τη μιζέρια μας. Κάνουμε μία συζήτηση για το αν πρέπει να πάρει 
1.800 ή 2.000 ευρώ ή κάτι παραπάνω. Σιγά μη σωθεί ο πολιτισμός ή οι πολιτιστικοί 
σύλλογοι μ’ αυτή την ενδεικτική παροχή και προσφορά του δήμου. Κι αν ακόμη, 
μέσα σ΄ αυτή την πρόταση, διαφαίνεται ενδεχομένως κάποια συμπάθεια προς κάποιο 
σύλλογο, δεν θ’ ασχοληθώ με το ποιος θα πάρει 200 ευρώ παραπάνω ή παρακάτω. 
Εγώ θα προτείνω αυτή την πρόταση έτσι όπως είναι κι από εκεί και πέρα ασφαλώς 
εκείνο που πιο πολύ με ανησυχεί είναι η λογική που εξέφρασε ο κ. Τσαμήτρος, που 
είπε ότι δεν έκαναν αίτηση γιατί έτσι ή αλλιώς ο δήμος αποφάσισε να διοργανώσει 
κάποιες εκδηλώσεις μαζί με τον σύλλογο στο Ξηρολίβαδο. Τέτοιου είδους λογικές 
δεν μου αρέσουν. Να μην επιχορηγεί δηλαδή ο δήμος γιατί στο πίσω του μυαλού του 
έχει να διοργανώσει κάποιες εκδηλώσεις από κοινού με τον πολιτιστικό σύλλογο. 
Αυτό πραγματικά δεν το θεωρώ δίκαιο. Κλείνω λέγοντας ότι δεν θ’ ασχοληθώ 
καθόλου με τα ποσά κι έτσι όπως τα έχετε, τα ψηφίζω. 

Τρανίδης: Επειδή συμμετέχω στην επιτροπή θέλω να αποκαταστήσω μία 
αδικία. Πράγματι έχει δίκιο ο κ. Σακαλής, γιατί ο ΑΟΚ κάνει πάρα πολύ καλή 
δουλειά κι ενδεχομένως είναι δικό μου λάθος γιατί δεν ενημέρωσα εγώ τον πρόεδρο 
αφού φέτος βγήκε στην Α2 Μπάσκετ Γυναικών. Προτείνω λοιπόν στο σώμα να του 
δώσουμε 1.500 ευρώ. Συμφωνώ επίσης και με τον κ. Σκουμπόπουλο για την 
Καλλιθέα όπου κι εκεί γίνεται πάρα πολύ καλή δουλειά και προτείνω να επιχορηγηθεί 
με 2.000 ευρώ. 

Δήμαρχος: Πραγματικά συνάδελφοι παραξενεύομαι όταν ακούω να μιλάτε για 
τα οικονομικά και πάλι καλά να λέτε. Τα οικονομικά των δήμων, κι εγώ θα το λέω 
μέχρι να το συνειδητοποιήσουμε αφού όλοι είμαστε σε άλλες εποχές όπως κι εμείς 
που περνάμε το λούκι, είναι σε πολύ άσχημη κατάσταση. Γνωρίζετε δημάρχους κε 
Σκουμπόπουλε και κε Σακαλή και ρωτήστε τους τι γίνεται, όπου κι αν ανήκουν κι ό,τι 
κι αν ψηφίζουν κι από όποιον κι αν στηρίζονται ή δεν στηρίζονται. Κάντε ένα 
τηλεφώνημα και ρωτήστε τι γίνεται με τα οικονομικά των δήμων. Εμείς, επιπλέον, 
πληρώνουμε τώρα και την παρελθούσα γαλαντομία, δεν κρίνω αλλά καλώς ή κακώς 
την πληρώνουμε. Για να τελειώνουμε με το θέμα της Καλλιθέας, η Καλλιθέα 
συγκατοικεί πλέον με το ΚΑΠΗ με ό,τι αυτό σημαίνει για τα οικονομικά της. Πάνω 
στο σχόλιο του κ. Χ΄Αθανασίου να πω ότι το Ξηρολίβαδο διοργανώνει τις 
εκδηλώσεις και ο δήμος βοηθάει όπως π.χ. βοήθησε τον σύλλογο των Βλάχων που 
ζήτησε μία συνδιοργάνωση, όπως τον βοήθησε να κάνει μία ημερίδα, όπως την 
Εύξεινο Λέσχη όταν χρειασθεί, την Καλλιθέα με τα «Καλλιθιώτικα», το Πανόραμα ή 
όποιους συλλόγους κάνουν κάτι έκτακτο, κάτι εξαιρετικό, που μαζεύει πολύ κόσμο. 
Τις εκδηλώσεις όμως δεν τις διοργανώνει ο δήμος, είναι πρότυπες, πρωτότυπες και 



εκδηλώσεις που διοργανώνονται από το Ξηρολίβαδο και συγκεντρώνουν πάρα πολύ 
κόσμο και είναι κάτι που γίνεται μόνο εκεί στην Ημαθία όπως διαγωνισμός της 
γκλίτσας, διαγωνισμός της πίτας κι ένα σωρό άλλα πράγματα που χαρακτηρίζουν και 
τον χώρο και τις συνήθειες που είχαν οι κάτοικοι τα παλαιότερα χρόνια. 

Μιχαηλίδης: Σ’ αυτό που συμφωνούμε όλοι είναι ότι πραγματικά και πέρυσι 
και φέτος διαχειριζόμαστε λιγότερα χρήματα κι αυτό φαίνεται από την προσπάθεια 
εξοικονόμησης πόρων σ΄ ότι αφορά συγκεκριμένους κωδικούς αριθμούς. Άρα όταν 
έχεις να διαχειριστείς λιγότερα χρήματα μοιράζεις και λιγότερα και όλοι οι σύλλογοι 
θα πάρουν λιγότερα απ’ ότι πήραν τις προηγούμενες χρονιές. Θα το πω με όλη τη 
συμπάθεια, τον κ. Σακαλή τον εκτιμώ ιδιαίτερα αλλά θα προτιμούσα όλες τις 
διαφωνίες που έχουμε για τα πολιτιστικά ή αθλητικά σωματεία να τις λύναμε στην 
επιτροπή την οποία έβαλα την ημέρα και ώρα που εσείς μου ζητήσατε κε Σακαλή. Θα 
μπορούσαν όλα αυτά να λυθούν εκείνη την ημέρα και να μην υπάρχουν σήμερα αυτές 
οι εκφράσεις για σωματεία ένθεν κι ένθεν. Προφανώς δεν υπάρχουν συμπάθειες για 
ορισμένα σωματεία, τα συμπαθούμε όλα γιατί είναι σωματεία της πόλης μας. Αν εγώ 
έπρεπε να συμπαθήσω παραπάνω και να δώσουμε παραπάνω χρήματα ή να 
εκμεταλλευτώ το γεγονός ότι είμαι πρόεδρος θα το έκανα για την Καλλιθέα γιατί 
είμαι Καλλιθιώτης αλλά παρόλα αυτά την Καλλιθέα την μειώσαμε κι αυτό γιατί, 
όπως ξέρετε, παίρνει κάθε φορά και την τακτική και έκτακτη γιατί κάνει τα 
Καλλιθιώτικα. Αφού συμφωνούμε στην εισήγηση όπως έγινε από την επιτροπή, 
συμφωνούμε και για τον ΑΟΚ για 1.200 ευρώ όπως είπε ο κ. Σακαλής και 2.000 
ευρώ για την Καλλιθέα γιατί έχει κάποιες οφειλές σ΄ εκείνο το κτίριο κι οπότε ας την 
βοηθήσουμε να ανταπεξέλθει, να αυξήσουμε τον Τουριστικό Όμιλο Καστανιάς και 
να δώσουμε 1.500 ευρώ γιατί από εκεί πληρώνεται η καθαρίστρια, οι Φίλοι του 
Βυζαντινού Μουσείου 800 ευρώ, η Α.Ε. Ποντίων 2.000 ευρώ και η Αναγέννηση 500 
ευρώ. Να κάνουμε βέβαια μία προσπάθεια να βρούμε τα χρήματα γιατί φοβάμαι ότι 
δεν θα μπορέσουμε να βρούμε τα χρήματα για να τα δώσουμε. 

Σακαλής: Ταυτόχρονα έκανα και μία πρόταση. Επειδή 26 σωματεία που στο 
παρελθόν είχαν πάρει επιχορήγηση και φέτος δεν ξέρω για ποιο λόγο δεν υπάρχουν, 
θα πρέπει να κάνουμε μία ανακοίνωση στον τύπο ώστε να μπορέσουν να κάνουν την 
αίτηση. Είναι σύλλογοι και σωματεία που δικαιούνται να πάρουν επιχορήγηση. 
 Το Δ.Σ. μετά  διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Την από 15-5-2008 εισήγηση της επιτροπής Αθλητισμού & Νεολαίας του Δ.Σ.. 
2.- Ότι σκόπιμο είναι να  ενισχυθούν οι αθλητικοί και πολιτιστικοί σύλλογοι που 
έχουν έδρα τη Βέροια, γιατί συμβάλλουν στην αθλητική - πολιτιστική ανάπτυξη της 
πόλης και τη διατήρηση της πολιτιστικής κληρονομιάς. 
3.- Ότι στον προϋπ/σμό του Δήμου έτους 2008 και στους Κ.Α. 00/6734 
«Επιχορηγήσεις σε Αθλητικούς Συλλόγους και Σωματεία» και 00/6735 
«Επιχορηγήσεις σε Πολιτιστικούς Συλλόγους και Σωματεία» υπάρχουν γραμμένες 
σχετικές πιστώσεις για τον παραπάνω σκοπό. 
4.- Τις απόψεις και προτάσεις των δημ. συμβούλων, όπως αυτές αναπτύχθηκαν στη 
συζήτηση του παρόντος θέματος. 
5.- Τις διατάξεις του άρθρου 202 του Ν. 3463/2006 (Κ.Δ.Κ.). 
 

Αποφασίζει Ομόφωνα 
 
 Α) Εγκρίνει την επιχορήγηση των Αθλητικών και Πολιτιστικών Συλλόγων, 
που έχουν την έδρα τους στο Δήμο Βέροιας, με το συνολικό ποσό των € 52.500,00 
για το έτος 2008. 
 Β) Ψηφίζει σε βάρος της πίστωσης με Κ.Α. 00/6734 «Επιχορηγήσεις σε 
Αθλητικούς Συλλόγους και Σωματεία» του προϋπολογισμού του Δήμου έτους 2008 
ποσό € 25.400,00 για να διατεθεί στους παρακάτω Αθλητικούς Συλλόγους και 
Σωματεία, ως εξής: 



 
ΑΘΛΗΤΙΚΟΙ ΣΥΛΛΟΓΟΙ    
ΑΘΛΗΤΙΚΟΣ ΜΟΡΦΩΤΙΚΟΣ ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΤΑΓΑΡΟΧΩΡΙΟΥ-Ο ΕΡΜΗΣ 500,00 
ΑΘΛΗΤΙΚΟΣ ΟΜΙΛΟΣ.ΡΥΘΜΙΚΗΣ ΓΥΜΝΑΣΤΙΚΗΣ ΒΕΡΟΙΑΣ 1.000,00 
ΓΥΜΝΑΣΤΙΚΟΣ ΑΘΛΗΤΙΚΟΣ ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΒΕΡΜΙΟ  ΒΕΡΟΙΑΣ 600,00 
ΑΘΛΗΤΙΚΟΣ ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΦΙΛΙΠΠΟΣ ΒΕΡΟΙΑΣ 4.500,00 
ΑΘΛΗΤΙΚΟΣ ΣΥΛΛΟΓΟΣ << Ο ΜΕΓΑΣ ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΣ >> 600,00 
ΣΥΝΔ ΕΛΛΗΝΟΠΟΝΤΙΩΝ ''Ο ΑΡΓΟΝΑΥΤΗΣ''-ΑΘΛ & ΠΟΛ.ΚΕΝΤ 600,00 
ΑΘΛΗΤΙΚΟΣ ΣΥΛ. ΤΑΕΚΒΟΝΤΟ ΒΕΡΟΙΑΣ- ''Η ΠΥΓΜΗ '' 1.200,00 
ΑΘΛΗΤΙΚΟΣ ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΤΡΙΠΟΤΑΜΟΥ ΒΕΡΟΙΑΣ 800,00 
Γ.Α.Σ ''ΑΓΡΟΤΙΚΟΣ ΑΣΤΕΡΑΣ''   ΑΓ. ΒΑΡΒΑΡΑΣ 1.500,00 
ΑΘΛΗΤΙΚΟΣ ΟΜΙΛΟΣ ΚΑΛΑΘΟΣΦΑΙΡΙΣΗΣ ΒΕΡΟΙΑΣ  1.200,00 
ΑΚΑΔΗΜΙΑ ΠΟΔΟΣΦΑΙΡΟΥ ΒΕΡΟΙΑΣ 800,00 
ΑΚΑΔΗΜΙΑ ΠΟΔΟΣΦΑΙΡΟΥ ΒΕΡΟΙΑΣ 2000 600,00 
ΓΥΜΝΑΣΤΙΚΟΣ ΑΘΛΗΤΙΚΟΣ ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΚΑΡΑΤΕ  <<ΕΡΜΗΣ>> 800,00 
ΝΑΥΤΙΚΟΣ ΑΘΛΗΤΙΚΟΣ ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΗΜΑΘΙΑΣ 800,00 
ΟΜΙΛΟΣ ΑΝΤΙΣΦΑΙΡΙΣΗΣ ΒΕΡΟΙΑΣ 800,00 
ΒΕΡΜΑΟΥΝΤ ΟΡΕΙΒΑΤΙΚΟΣ ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΠΕΡΙΠΕΤΕΙΑΣ 800,00 
ΠΑΝΗΜΑΘΙΑΚΟΣ ΑΘΛΗΤΙΚΟΣ ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΚΑΡΑΤΕ ΒΕΡΟΙΑΣ 800,00 
ΣΚΑΚΙΣΤΙΚΟΣ ΟΜΙΛΟΣ ΒΕΡΟΙΑΣ 800,00 
ΣΥΛ. ΠΑΛΑΙΜΑΧΩΝ ΠΟΔΟΣΦΑΙΡΙΣΤΩΝ Γ.Α.Σ & Π.Α.Ε. ΒΕΡΟΙΑΣ 500,00 
ΣΥΛ. ΧΙΟΝΟΔΡΟΜΩΝ ΟΡΕΙΒΑΤΩΝ ΒΕΡΟΙΑΣ 800,00 
ΣΥΝΔΕΣΜΟΣ ΠΡΟΠΟΝΗΤΩΝ ΠΟΔΟΣΦΑΙΡΟΥ Ν.ΗΜΑΘΙΑΣ  500,00 
ΣΩΜΑ ΕΛΛΗΝΩΝ ΠΡΟΣΚΟΠΩΝ 800,00 
ΑΘΛΗΤΙΚΟ ΣΩΜΑΤΕΙΟ ΑΤΟΜΩΝ ΜΕ ΑΝΑΠΗΡΙΕΣ "ΑΙΓΕΣ" 800,00 
ΑΕΡΟΛΕΣΧΗ ΗΜΑΘΙΑΣ 800,00 
ΑΘΛΗΤΙΚΗ ΕΝΩΣΗ ΠΟΝΤΙΩΝ ΒΕΡΟΙΑΣ (Α.Ε.Π. ΒΕΡΟΙΑΣ) 2.000,00 
Α.Σ «ΑΝΑΓΕΝΝΗΣΗ»  Βέροιας 500,00 
ΣΥΝΟΛΟ 25.400,00 

 
Γ) Ψηφίζει σε βάρος της πίστωσης με Κ.Α. 00/6735 «Επιχορηγήσεις σε 

Πολιτιστικούς Συλλόγους και Σωματεία» του προϋπολογισμού του Δήμου έτους 2008 
ποσό € 27.100,00 για να διατεθεί στους παρακάτω Συλλόγους και Σωματεία, ως εξής: 

1.- Ποσό € 19.300,00 ευρώ στους Πολιτιστικούς Συλλόγους και Σωματεία, ως 
εξής: 

 
ΠΟΛΙΤΙΣΤΙΚΟΙ ΣΥΛΛΟΓΟΙ    
ΕΚΠΟΛ/ΚΟΣ ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΜΙΚΡΑΣΙΑΤΩΝ Ν. ΗΜΑΘΙΑΣ 2.000,00 
ΕΥΞΕΙΝΟΣ ΛΕΣΧΗ ΒΕΡΟΙΑΣ 2.000,00 
ΘΡΑΚΙΚΗ ΕΣΤΙΑ ΒΕΡΟΙΑΣ  2.000,00 
ΛΥΚΕΙΟ ΕΛΛΗΝΙΔΩΝ ΒΕΡΟΙΑΣ 2.000,00 
ΜΟΡΦΩΤΙΚΟΣ ΑΘΛΗΤΙΚΟΣ ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΒΕΡΟΙΑΣ -''Η ΚΑΛΛΙΘΕΑ'' 2.000,00 
ΜΟΡΦΩΤΙΚΟΠΟΛΙΤΙΣΤΙΚΟΣ ΚΑΙ ΤΟΥΡΙΣΤ.ΣΥΛΛΟΓΟΣ Μ. ΣΑΝΤΑΣ 800,00 
ΜΟΡΦ ΕΚΠΟΛΙΤΙΣΤ  ΑΘΛ.ΣΥΛΛ.''ΔΗΜΟΚΡΙΤΟΣ ΠΑΝΟΡΑΜΑ'' 1.000,00 
ΟΜΟΣΠ.ΠΟΛΙΤΙΣΤΙΚΩΝ ΣΥΛΛΟΓΩΝ Ν. ΗΜΑΘΙΑΣ 800,00 
ΠΟΛΙΤΙΣΤΙΚΟΣ ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΝΕΩΝ  ΑΓΙΑΣ ΒΑΡΒΑΡΑΣ 2.000,00 
ΠΟΛΙΤΙΣΤΙΚΟΣ-ΦΙΛΑΘΛΙΤΙΚΟΣ ΟΜΙΛΟΣ ΡΑΧΗΣ 800,00 
ΣΥΛ ΜΕΛΕΤΗΣ & ΔΙΑΔΟΣΗΣ ΕΛΛ. ΛΟΓΟΥ Ν. ΗΜΑΘΙΑΣ 800,00 
ΤΟΥΡΙΣΤΙΚΟΣ ΟΜΙΛΟΣ Κ. ΒΕΡΜΙΟΥ «ΤΟ ΣΕΛΙ» 800,00 
ΠΟΛΙΤΙΣΤΙΚΟΣ ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΚΟΥΜΑΡΙΑΣ "Η ΝΤΟΛΙΑΝΗ" 800,00 



ΤΟΥΡΙΣΤΙΚΟΣ ΟΜΙΛΟΣ ΚΑΣΤΑΝΙΑΣ 1.500,00 
ΣΥΝΟΛΟ 19.300,00 

 
2.- Ποσό € 4.600,00 στους Εθνικοτοπικούς συλλόγους, ως εξής: 

 
ΕΘΝΙΚΟΤΟΠΙΚΟΙ ΣΥΛΛΟΓΟΙ    
ΛΑΟΓΡΑΦΙΚΟΣ ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΒΛΑΧΩΝ ΒΕΡΟΙΑΣ 2.000,00 
ΜΟΡΦ .ΚΟΙΝ. ΦΙΛΑΝΘΡ.ΠΟΛ.ΣΥΛΛ. ΚΙΒΩΤΙΑΝΩΝ Ν.ΗΜΑΘΙΑΣ 800,00 
ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΔΡΑΜΙΝΩΝ Ν.ΗΜΑΘΙΑΣ 500,00 
ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΚΡΗΤΙΚΩΝ  Ν.ΗΜΑΘΙΑΣ 800,00 
ΣΩΜΑΤΕΙΟ ΚΥΠΡΙΩΝ Ν. ΗΜΑΘΙΑΣ ¨ΕΥΑΓΟΡΑΣ¨ 500,00 
ΣΥΝΟΛΟ 4.600,00 

 
3.- Ποσό € 3.200 σε διάφορους συλλόγους, ως εξής: 

 
ΔΙΑΦΟΡΟΙ   
ΣΥΛ ΑΓΙΟΓΡΑΦΩΝ & ΦΙΛΩΝ ΒΥΖ ΤΕΧΝΗΣ  '' Γ. ΚΑΛΛΙΕΡΓΗΣ '' 500,00 
ΟΜΙΛΟΣ ΦΙΛΩΝ ΘΕΑΤΡΟΥ ΒΕΡΟΙΑΣ 800,00 
ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΥΠΑΛΛΗΛΩΝ ΔΗΜΩΝ ΝΟΜΟΥ ΗΜΑΘΙΑΣ 500,00 
ΛΕΣΧΗ ΜΟΤΟΣΥΚΛΕΤΩΝ ΒΕΡΟΙΑΣ ΛΕΜΟΒ 600,00 
ΟΙ ΦΙΛΟΙ ΤΟΥ ΒΥΖΑΝΤΙΝΟΥ ΜΟΥΣΕΙΟΥ ΒΕΡΟΙΑΣ 800,00 
ΣΥΝΟΛΟ 3.200,00 

 



 
 

Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  318 / 2008 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Μ. Σουμελίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 Δ. Δάσκαλος Χ. Γεωργιάδης 

 Τ.  Χατζηαθανασίου Β. Γιαννουλάκης 
ΠΕΤΡΟΣ ΤΣΑΠΑΡΟΠΟΥΛΟΣ Γ.  Μιχαηλίδης Ε. Σοφιανίδης 

 Σ. Μηλιόπουλος Μ. Σακαλής 
 Ν. Μωυσιάδης Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή 
 Α. Δελαβερίδης Ε. Γουναράς 
 Α.  Τσιάρας Ι. Καλαϊτζίδης 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Ν. Τσιαμήτρος   
 Ν. Μαυροκεφαλίδης   
 Μ. Τρανίδης   
 Α. Παπαστεργίου   

ΠΑΥΛΟΣ ΠΑΥΛΙΔΗΣ Γ. Κάκαρης   
     
     
     
  ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΤΟΠΙΚΩΝ 

ΣΥΜΒΟΥΛΙΩΝ 
  

 Σ. Διαμαντής   
 Η. Σοφιανίδης   

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  19-6-2008 

Ο Αναπληρωτής Δημάρχου 
 
 
 

ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΜΑΥΡΟΚΕΦΑΛΙΔΗΣ 
 
 


